



Date: 14/11/2017  
Reference: LD/B/FS/17/39  
Hassan Abdulrahman Alserkal  
Executive Vice President  
Chief Operation Officer  
Head of Operation Division  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

التاريخ: 2017/11/14  
المرجع: LD/B/FS/17/39  
سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم  
نائب الرئيس التنفيذي  
الرئيس التنفيذي للعمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Results of Meeting No.7 dated 14 November 2017 of the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC (the "Company")**

**الموضوع: نتائج الاجتماع رقم (7) المنعقد بتاريخ 14 نوفمبر 2017 لمجلس إدارة شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة")**

Reference to the aforementioned subject, the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC held their seventh meeting on Tuesday 14 November 2017 at 4:00 PM at the Conrad Hotel, Dubai, and the results are as follows:

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأنه عقد السادة أعضاء مجلس إدارة شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع اجتماع مجلس الإدارة السابع يوم الثلاثاء الموافق 14 نوفمبر 2017 في تمام الساعة الرابعة من بعد الظهر في فندق كونراد-دبي وكانت النتائج كما يلي :

1. The Board of Directors reviewed and approved the previous minutes of meeting.
2. The Board of Directors reviewed and approved the Condensed Consolidated (unaudited) Interim Financial Statements for Q3 2017.
3. The Board of Directors reviewed the routine business of the Company.
4. The Board of Directors discussed the ways and strategy of developing the business of the Company.

1. راجع مجلس الإدارة محضر الاجتماع السابق و وافق عليه.
2. راجع ووافق مجلس الإدارة على البيانات المالية الموجزة الموحدة المرحلية (غير المدققة) للربع الثالث من عام 2017.
3. راجع مجلس الإدارة الاعمال الروتينية للشركة.
4. ناقش مجلس الإدارة سبل و استراتيجية تطوير أعمال الشركة.





Sincerely Yours,

Fadi Saba

Board Secretary

Drake & Scull International PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

فادي سابا

أمين السر

دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع

